
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 2. november 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 73
Kan ministeren oplyse, hvad det forventede provenu fra tobaksafgifterne vil
være måned for måned i 2012 og 2013, hvis det nuværende afgiftsniveau
fastholdes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mads Rørvig (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på vmadr@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand

1/1

Skatteudvalget 2011-12
SAU alm. del Spørgsmål 73
Offentligt


